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Sak 9 /10    UR-protokoll april 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Godkjent  
 

 Sak 10 /10  Skattekammeret, et samarbeid mellom 
Frivillighetssentralen og Ungdomsrådet 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet er skuffet over at bydelsutvalget ikke lyttet til ungdomsrådet og  gav 
Skattekammeret midlene de søkte om. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering. 
 
 

 Sak 11 /10  Utvikling av Lille Bislett - status 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget mener det er viktig at Lille Bislett settes i stand til å bli et attraktivt 
nærmiljøanlegg for befolkningen, hvor det er tatt hensyn til høy kvalitet ved den 
arkitektoniske utforming, detaljering og materialbruk for bebyggelse og utearealer, 
herunder også lekeapparater og ballbinger. 

2. Bydelsutvalget vektlegger at Lille Bislett må tilføres 2 ballbinger, slik at aktivitet som 
var på plassen før kan bli gjenopprettet. 

3. Bydelsutvalget vektlegger at det finnes fram til ballbinger som er utført slik at de 
genererer minst mulig støy. 

4. Bydelsutvalget anmoder Idrettsetaten om å søke om økt budsjett for å få et anlegg som 
har høy kvalitet og blir vakkert og attraktivt for hele befolkningen i området. 
Bydelsutvalget mener imidlertid at det uansett bør være mulig å starte med noe av 
arbeidet i år, slik at barn og unge ikke må vente enda en sesong før de kan ta plassen i 
bruk til ballspill og annen aktivitet. 

 
Behandling:  
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Lille Bislett-saken er svært viktig for ungdområdet og rådet har gjennom flere år blitt lovet at 
Lille Bislett skal bli opprustet. Ungdområdet forventer nå at prosjektet blir gjennomført i løpet 
av 2010 og at man får en helhetlig løsning. Ungdomsrådet vil følge saken nøye!   
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering. 
 

 Sak 12 /10  Høring - tiltaksplan mot tagging 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget støtter i hovedsak forslaget til tiltaksplan mot tagging som er oversendt 
til uttalelse. Det er viktig at arbeidet i ressursgruppen mot tagging videreføres både i 
det forebyggende arbeidet mot tagging og i det operasjonelle arbeid i forhold til 
effektiv fjerning av tagging.  

 
2. Bydelsutvalget støtter at det innføres en frist for fjerning av tagging innen 24 timer på 

alle kommunale bygg i indre by, dersom dette er mulig av kapasitetsmessige hensyn. 
Innskjerping av tidsfristen vil kunne bety økte kostnader for byggeiere. Det betinger 
også  at alle eiere av kommunale bygg i indre by er omfattet av STO eller har 
tilsvarende avtaler med andre firmaer som kan tilby de samme tjenester. 
Bydelsutvalget ser at den korte fristen kan medføre kapasitetsproblemer for STO, og at 
kommunen bør inngå avtaler med flere firmaer enn i dag, slik at behovet kan dekkes.     

  
3. Bydelsutvalget er enig i at det må arbeides for å få flere private til å ta ansvar for å 

fjerne tagging på egne bygg, og at det derfor bør kunne pålegges gårdeiere å fjerne 
tagging på egne bygg.   

 
4. Bydelsutvalget mener at holdningsskapende aktiviteter er viktig for å motvirke tagging 

og støtter forslaget om å informere skolebarna om tagging og virkninger av dette 
tidligere enn i dag.   

 
5. Bydelsutvalget støtter forslaget om å oppheve mulighetene for å tillate lokale 

taggevegger i bydelene.  
 
Behandling:  
Ungdomsrådet støtter opp om bydelsdirektørens forslag. 
 
Votering:  
Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
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Ungdomsrådets egne saker 
 
* Valg til høsten av nytt ungdomsråd. Jakob og Elise med hjelp av Andreas og 
Magnus lager et forslag til rutiner for gjennomføring av valg til ungdomsrådet. Andreas og 
Elise blir sittende u ungdomsrådet til høsten – de andre er på valg.  
* Utdeling av midler til lokale tiltak.  Frivillighetssentralen har søkt ungdomsrådet om 
midler til Skattekammeret. Ungdomsrådet bevilget kr. 15.000. Begrunnelsen er at dette 
tiltaket ser ungdomsrådet på som veldig viktig for bydelens barn og unge. 
* Ungdomslekene. (UL). Elise og Andreas refererte fra det første forberedende møte 
angående UL med bydelen og skolene. UL skal arrangeres i uke 38 eller 39 – det blir avgjort 
på neste møte 8.juni. 
* Gjenvisit til Mandals barne- og ungdomsråd. Elise og Jakob kontakter 
ungdommene fra Mandal og forhører seg om mulighetene for en tur til høsten.    
    


